
 

 
 

 

 

Hierbij hebben wij het genoegen u uit te nodigen voor de Jaarlijkse Algemene 

Leden Vergadering van de Historische Vereniging Hoogezand-Sappemeer e.o. 

welke wordt gehouden op  30 april 2025 om 20.00 uur in Multi Functioneel 

Centrum De Klabbe, Pluvierstraat 11 te Foxhol 

Agenda Huishoudelijk Gedeelte 

1. Opening 

2. Mededelingen  

3. Ingekomen stukken 

4. Goedkeuring notulen ALV 2024 

5. Goedkeuring Jaarverslag 2024  

6. Goedkeuring Financieel verslag 2024  

7. Verslag Kascommissie en benoeming nieuw lid  

8. Goedkeuring begroting 2025  

9. Bestuursverkiezing: aftredend volgens rooster de secretaris Wim 

Rozema, herkiesbaar en Mienke Veerkamp, herkiesbaar.  

10. Rondvraag 

11. Sluiting 

 

Na het Huishoudelijk gedeelte volgt een boeiende lezing door de historicus 

Nick Kieft uit Stootshorn / Noordbroek, getiteld : 

 

De Nacht van de Halifax. 

 
Het was een prachtige warme zomeravond, die 25 ste juli 1943. Die dag was 

het onbewolkt weer geweest met een temperatuur van 25 à 26 graden. 

Bovendien was het een zondag, dus veel mensen zullen buiten genoten 

hebben. En dan klinkt er rond halftwaalf in de avond het geluid van een 

vliegtuig. Niet het geluid van een lange stroom Britse bommenwerpers op weg 

naar Duitsland, maar van een enkel vliegtuig. En dan horen de mensen die 

buiten zijn het gejank van de motoren van een jachtvliegtuig, boordwapens 

vuren op zes kilometer hoogte. 

Wie naar boven keek zag vlammen en even later hoe een groot vliegtuig 

tollend naar beneden stortte. Een lange vuurtong uit een vleugel.  
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Ze hoorden een gebrul van doldraaiende motoren en dan een enorme lichtflits 

gevolgd door een daverende explosie. Daarna stilte. Alleen de vuurgloed bleef 

nog lang zichtbaar. Waar gebeurde dit? Tussen Thesinge en Ten Boer. 

In deze lezing gaat Nick Kieft in op deze vlucht, het vliegtuig en zijn 

bemanning.  

 

Na de pauze gaat het verder over de aard van het Britse luchtoffensief tegen 

Duitsland en het debat over de bombardementen. 

Ter gelegenheid van de tachtigste herdenking van het einde van de Tweede 

Wereldoorlog en met een grote oorlog op het Europese continent.  

 

Wat is er over van de vrijheid die in de oorlog door zoveel dappere jonge 

mannen is bevochten? 

 
 

 

Met vriendelijke groet, namens het bestuur van Historische vereniging 
Hoogezand-Sappemeer e.o. 
Jan Knip, voorzitter. 
 
 

 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering  

Historische Vereniging Hoogezand-Sappemeer e.o.  

op 24 april 2024 in MFC De Klabbe te Foxhol 
 

 

 

Aanwezig: ca. 40 leden + 7 bestuursleden 

Afwezig met kennisgeving: Henk Haze, Jaap Alkema, Hans de Koning, mevr. Nel de Boer, 

mevr. Westerdiep-Niemeijer. 

Opening 

De voorzitter Jan Knip heet iedereen welkom en opent vervolgens de vergadering. 

I.v.m. sluiting van De Tibbe, zijn we deze keer uitgeweken naar MFC De Klabbe in Foxhol. 

Voor de pauze vindt het zakelijke gedeelte plaats en daarna volgt een lezing van Willem 

Foorthuis met als onderwerp: De Gouden Eeuwen van Hoogezand en Sappemeer als basis 

voor een goede toekomst 

Mededelingen 

2 koppen Koffie/thee wordt u aangeboden door de vereniging, eventuele overige consumpties 

zijn voor eigen rekening. 

Op dit moment is het bestuur bezig met voorbereidingen voor een excursie naar kamp 

Esterwegen in Emsland (Duitsland) , nadere informatie volgt. 

In het najaar zullen de afleveringen van “Vroeger en Nu”, van Wim Rozema en Janneke 

Hessing, die eerder geplaatst zijn in de H-S krant, gebundeld worden en in boekwerk en gratis 

worden aangeboden aan onze leden. 

Verder zal in het voorjaar van 2025 het eerste deel worden uitgegeven van het boek “Leven 

langs het Winschoterdiep” van Teade Smedes 

Ingekomen stukken 



Er zijn geen ingekomen stukken. 

Goedkeuring notulen ALV 2023 

De notulen worden onveranderd goedgekeurd. 

Daan wordt bedankt voor het verzorgen van de notulen. 

Goedkeuring jaarverslag 2023 

Het jaarverslag wordt onveranderd goedgekeurd. 

Wim en Daan worden bedankt voor het jaarverslag. 

Goedkeuring financieel verslag 2023 

 

 

Mevr. Bier stelt voor om een eigen bijdrage te vragen aan de leden voor de 

Nieuwjaarsbijeenkomst. 

Mevr. Schreuder vindt de portokosten hoog. Sommige leden wonen in het buitenland en dat 

geeft hoge portokosten, maar anderzijds profiteren ze ook niet van de activiteiten die hier 

plaatsvinden. 

Het financieel verslag dat ter inzage is gelegd, wordt vervolgens onveranderd goedgekeurd. 

Tonnie wordt bedankt voor zijn inzet. 

Verslag kascommissie en benoeming nieuw lid 

Wegens afwezigheid van mevrouw de Wit-Stuut en de heer Prummel hebben de heer Melies 

en de heer Huizing de kascontrole uitgevoerd. De heer Melies geeft aan dat met instemming 

van de voorzitter en de secretaris zij de kas hebben gecontroleerd. Ze hebben geconcludeerd 

dat er op het financiële overzicht niets valt aan te merken. Conclusie is dat hij adviseert het 

bestuur decharge te verlenen. De aanwezige leden stemmen hiermee in en Tonnie wordt 

bedankt voor zijn inzet op financieel gebied. 

De heer Prummel wordt vervangen door de heer Melies, de heer Prummel wordt bedankt voor 

zijn inzet. Omdat het bestuur op basis van ervaring van dit jaar graag een reserve 

kascommissielid wil benoemen, heeft de heer Huizing zich beschikbaar gesteld. 

Goedkeuring begroting 2024 

De begroting wordt onveranderd goedgekeurd. 

Tonnie wordt bedankt voor het complete overzicht. 

Bestuursverkiezing 

Aftredend volgens rooster, de penningmeester Tonnie Voss en bestuurslid Nel Lenting, 

tussentijds aftredend, Janny Tulp 

Jammer genoeg heeft Janny Tulp te kennen gegeven wegens persoonlijke omstandigheden 

terug te treden als bestuurslid. Bijna 12 jaar is Janny bestuurslid geweest en we hebben veel 

gehad aan de kennis en kennissen die Janny had en bedanken haar daar voor met een bos 

bloemen. 

Janny heeft Minke Veerkamp bereid gevonden om haar op te volgen en omdat er niemand 

zich gemeld heeft als tegenkandidaat, stelt het bestuur voor Minke Veerkamp te benoemen 

als lid van de Historische Vereniging Hoogezand-Sappemeer e.o. De aanwezige leden gaan 

unaniem akkoord met het voorstel van het bestuur. 

Op dit moment zijn we er nog niet in geslaagd een waardige opvolger voor Tonnie Voss te 

vinden en in overleg heeft Tonnie toegezegd minimaal nog een jaar aan te blijven. 

Nel Lenting stelt zich herkiesbaar en wordt herkozen. 

Rondvraag 

Er zijn geen onderwerpen voor de rondvraag. 

Sluiting huishoudelijk gedeelte 

De nieuwe voorzitter sluit vervolgens het huishoudelijk deel van deze bijeenkomst en kondigt 

de lezing aan. 

Waarna we kunnen genieten van een boeiende en humoristische lezing van de heer Willem 

Foorthuis met als onderwerp “De Gouden Eeuwen van Hoogezand en Sappemeer als basis 

voor een goede toekomst”. 
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